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DogId  -  Aflevering van paspoorten voor honden door dierenartsen

Duizenden hondenpaspoorten zouden illegaal hun weg vinden naar het Oostblok, om 
daar gebruikt te worden om Oostblokhonden een Belgische "afkomst" te geven, en 
vervolgens ook met minder controle door te stromen naar Engeland, Frankrijk en 
Nederland. Paspoorten voor honden kunnen bij ons weten enkel door dierartsen 
aangekocht worden bij DogId. De bestelde paspoortnummers worden geregistreerd op 
naam van de dierenarts bij DogId. Bij de registratie van de honden wordt het 
chipnummer en het paspoortnummer geregistreerd in de DogId-databank. 

1. Is dit voldoende informatie om via de databank te onderzoeken welke dierenartsen 
mogelijks onregelmatigheden begaan met hondenpaspoorten?

2. Blijkbaar weten ook dierenartsen zelf vaak welke van hun collega’s hier nogal 
‘soepel’ en ‘welwillend’ mee omgaan. 

Als die dierenartsen het weten, mogen we er toch van uitgaan dat ook de diensten 
van Dierenwelzijn hier en daar die geruchten opvangen? Gebeurt dat en welk gevolg 
wordt daaraan gegeven?

3. Anders is het gesteld indien er valse Belgische paspoorten zouden gebruikt worden 
voor export naar Engeland, Frankrijk enz... Het is ons bijvoorbeeld niet duidelijk of 
de illegale doorstroom naar het Verenigd Koninkrijk met Belgische paspoorten is 
gebeurd. 

Klopt dat? Wordt dat onderzocht? 
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ANTWOORD 
op vraag nr. 1205 van 2 mei 2017
van GWENNY DE VROE

De verdeling, de traceerbaarheid en het gebruik van paspoorten voor het 
intracommunautair verkeer valt onder de dierengezondheidsregelgeving, wat een 
federale bevoegdheid is. Het toezicht hierop en op het intracommunautair verkeer zelf 
gebeurt door het FAVV.


